
      Protokół z XXI Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 23 czerwca 2016 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXI Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.225.2016.MM 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.227.2016.MM 

4.4 zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

4.5 ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 71/2 położonej przy  

ul. Lubockiej 

4.6 ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania pn. „Dobudowa i remont oświetlenia  

wg wskazań Dzielnicy ” w roku 2016 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXI Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1. przesunięcia środków finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 

Projekt Zarządu Dzielnicy. Pozytywna opinia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej 

Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały   

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie przesunięcia środków 

finansowych na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2016 



  

ad.4.2. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.225.2016.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.225.2016.MM 

 

ad.4.3. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.227.2016.MM 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.227.2016.MM 

 

ad.4.4. zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

Projekt Zarządu Dzielnicy. Przewodniczący zapoznał zebranych z projektem uchwały oraz mailem z 

Wydziału Obsługi Urzędu Miasta Krakowa 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” 

 

ad.4.5. ewentualnego zbycia w trybie bezprzetargowym działki nr 71/2 położonej przy  

ul. Lubockiej 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ewentualnego zbycia w trybie 

bezprzetargowym działki nr 71/2 położonej przy ul. Lubockiej 

 

ad.4.6. ustalenia kolejnego zakresu rzeczowego zadania pn. „Dobudowa i remont oświetlenia  

wg wskazań Dzielnicy ” w roku 2016 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Przewodniczący Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XVII 

zreferował projekt uchwały. 

Następnie głos zabrali: p. J. Kawa, p. St. Madej, p. A. Dziedzic. 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia kolejnego zakresu 

rzeczowego zadania pn. „Dobudowa i remont oświetlenia wg wskazań Dzielnicy ” w roku 2016 

 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan S. Adamczyk zapytał o to, kto jest organizatorem akcji zachęcającej do głosowania na remont 

ul. Kocmyrzowskiej w ramach budżetu obywatelskiego? 

Odpowiedzi udzielili p. Wojnarski i p. Dziedzic informując zebranych, iż osoba prywatna 

przygotowała banery i ulotki namawiające do głosowania na remont ul. Kocmyrzowskiej 

w budżecie obywatelskim. Głos w tej sprawie zabrali również: p. L. Zaleński, p. A. Woźniczka,  

p. St. Madej, p. St. Stroński, p. J. Kawa. 

  

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego poinformował zebranych o terminach 

i sposobie głosowania w ramach tegorocznej edycji budżetu obywatelskiego 

Przewodniczący zapoznał zebranych z: 

– odpowiedzią Zarządu Zieleni Miejskiej na pytania Członków Rady Dzielnicy postawione 

podczas spotkania z Dyrektorem ZZM 

– informacją o spotkaniu dla mieszkańców Dzielnicy XVII na temat organizacji ruchu i 

transportu podczas Światowych Dni Młodzieży w dniu 6 lipca 2016r w Gimnazjum Nr 44 

– podziękowaniami od Przewodniczącego Rady Miasta Krakowa za udział i organizację stoiska 

Rady Dzielnicy XVII podczas Dnia Otwartego Magistratu 

 



Pan L. Zaleński zaprosił zebranych na Dzień Zesławic zaplanowany na dzień 25.06.2016r. 

Pan A. Dziedzic zaprosił Członków Rady Dzielnicy XVII na Dzień Grębałowa. 

Pan J. Wójcik poinformował zebranych, iż zadania w ramach budżetu obywatelskiego z roku 2014 

i 2015 dot. utworzenia terenu rekreacyjnego w Luboczy zostały zakończone.   

Pan St. Stroński zwrócił się z prośbą o głosowanie na zadanie – zakup defibrylatora dla Przychodni 

Na Wzgórzach 

 

Przewodniczący poinformował o imprezach jakie miały miejsce w minionym tygodniu tj. Dniu 

Sportu u Luboczy, Dniu Wzgórz Krzeszowickich oraz Dniu Krzesławic. 

  

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

lipcu 2016: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 04.07.2016r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 13.07.2016r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 11.07.2016r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 07.07.2016r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

13.07.2016r. 

07.07.2016r. 

04.07.2016r. 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

14 lipca 2016r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1920 zamknął posiedzenie XXI Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


